
 

 

 

 

 
 

 

Geacht College, 

 

In overeenstemming met artikel 45 van het Reglement van Orde voor de vergadering en andere 

werkzaamheden van Provinciale Staten willen wij het College van Gedeputeerde Staten het volgende 

vragen. 

 

Inleiding 

In maart 2017 is binnenhaventerrein Kooyman in Den Helder officieel gestart. Een veelbelovend project 

dat ruimte moet bieden aan ondernemingen binnen de supply chain voor de energiemarkt die haven- en 

watergebonden zijn.  Kooyhaven moet de plaatselijke economie een nieuwe, sterke impuls geven, maar 

tevens een uitstraling voor de hele kop van Noord-Holland hebben.  Bij de opening werd meteen  de 

eerste gebruiker bekend gemaakt : Glomar Offshore B.V. Gesproken werd daardoor over een vliegende 

start voor Kooyhaven. Naast de Gemeenten Den Helder en Hollands Kroon is ook de Provincie Noord-

Holland betrokken bij dit project. 

Geschrokken is de PvdA van  het bericht in de krant met als titel : Kooyhaven komt nooit vol. Het bedrijf 

Glomar Offshore komt helemaal niet naar Kooyhaven. De reden is dat schepen met een diepgang van 4,5 

meter er niet mogen komen. Naar nu blijkt staat de Provincie slechts een diepgang van 3,3 meter toe. 

Dieper varende schepen zouden een gevaar voor de beschoeiing van het kanaal zijn.  Met de beheerder 

zou hier overleg over zijn gevoerd. Het resultaat hiervan is niet bekend. 

Voor de PvdA is dit aanleiding voor het stellen van de volgende vragen aan GS : 

 

1. Is het juist dat er nog geen bedrijven gevestigd zijn op Kooyhaven? 

 

2. Is het u bekend of er bedrijven  interesse hebben om zich te vestigen in Kooyhaven? 

 

3. Zo nee, kunt u aangeven wat hiervan de reden is? 

 

4. Is het correct dat Glomar Offshore B.V. is afgehaakt vanwege de maximale diepgang van 3,3 

meter? 

 

5. Door wie is de maximale diepgang bepaald? 

 

6. Was het u bekend dat er voor de vestiging van Glomar Offshore B.V. een diepgang van 4,5 meter 

noodzakelijk was? 

 

7. Is hier sprake van een miscommunicatie of heeft u hiervoor een andere verklaring en zo ja welke? 

 

8. Is het mogelijk dat er maatregelen worden getroffen om dit probleem op te lossen? 

 

9. Zo ja welke? 

 



 

10. Vindt er met betrokken partijen, waaronder de Gemeenten, overleg plaats over de ontstane 

situatie? 

 

11. Is er een plan om te zorgen dat bedrijven zich aldaar gaan vestigen? 

 

12. Kunt u aangeven welke stappen u gaat ondernemen naar aanleiding van de nu ontstane situatie 

en de gewenste toekomstige situatie? 

 

 
Namens de PvdA Statenfractie, 

Rina van Rooij, Statenlid 
 
 

 
 
 
 


